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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Maximálisan használja-e fel a Miniszterelnöki Hivatal az EU-s társfinanszírozás
lehetőségeit?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Szilvást'

György a Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány által hangoztatott gazdasági fejlődés záloga a beáramló EU-s támogatás hatékony

felhasználása .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Az Őn tárcájánál és a felügyelete alatt álló minisztériumi háttérintézményeknél
tételesen lebontva milyen összegeket sikerült sikeresen lehívni az európai uniós
alapokból a 2006-os évben, és ez mennyivel jobb a 2005-ös év eredményeinél?

2 . Hány százalékkal növekedtek a minisztérium fejlesztési fejezeteiben az uniós pénzek,
és ezek aránya mennyi volt az igénybe vett magyar állami forrásokhoz képest a 2005-
ös és a 2006-os években?

Köszönettel várom válaszát!
Budapest, 2006 . december 21 .

Tisztelettel :

Domokos László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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